
Driftstyremøte 27. oktober 2020 på Finstuen på Uranienborg skole  

 

Deltakere: Michael Hopstock, Randi Elisabeth Tallaksen, Lasse Vincent Gulsett, Anne Førde, Siver 

Zangana,  

 

• Ingen klasser eller grupper i karantene ved skolen. Om dette skjer, så er planene klare.  

• Alle foreldremøtene er avholdt digitalt, bortsett fra enkelte klasser.  

• Ny læreplan «fagfornyelsen» med tverrfaglige tema iverksatt  

• Innspill på at lærerne må ha livredningskurs slik at elevene kan bade når de er på tur  

• Økonomi 2,14% i pluss. (1,6 mill. NOK.) Ingen krise økonomisk. Ønsker å få flyttet midler til 

personalseminar over på neste års budsjett. Investere midlene inneværende budsjettår!?  

• AKS-budsjett i minus, hovedsakelig grunnet halve oppholdsplasser  

• Skolens kapasitet på klasserom, grupperom og arbeidsrom. Skolen har kommet til et punkt 

der kapasiteten er sprengt og høsten 2021 blir det enda en klasse mer enn vi er i dag. 

Hvordan skal skolen klare å romme alle behovene fra høsten 2021? Det foreslås en paviljong 

med klasserom, garderober, arbeidsrom og lagerrom. Leder av driftsstyret foreslår at han 

retter et brev til bymiljøetaten og bystyret med problemstillingen. Det foreslås også at saken 

tas opp i FAU.  

• Ressursfordelingsmodellen: Driftsstyret kommenterer i tilbakemeldingen at fremstillingen av 

alternativene er vanskelig for partene å forstå. Det vil si at det ikke er tydelig hvilken 

økonomisk forskjell de ulike alternativene vil utgjøre.  

• Nytt fra elevrådet: Styret er nå satt. Trivselstiltak i storefri iverksettes om ca. 2 uker.  

• Fra FAU: Trafikksikkerhetstiltak i områdene rundt skolen jobbes med.   

 

 

Ref. Lasse Vincent Gulsett  


